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Bildningsnämnden 19.08.2020 § 49

Beredare Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
Föredragande Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
 fornamn.efternamn@pargas.fi

Stadsfullmäktige beslöt 12.5.2020 godkänna ett förslag till balanseringsprogram
för åren 2020-2022. Stadsstyrelsen beslöt 29.6.2020 verkställa
balanseringsprogrammet i föreliggande form. Samtidigt beslöt man att de
enskilda åtgärder som kräver enskilda organs beslut i brådskande ordning skall
behandlas i respektive behörigt organ. En rapport över hur
balanseringsprogrammet verkställts fram till september 2020 skall delges
stadsfullmäktige 22.9.2020.

För bildningsavdelningens del ingår i balanseringsprogrammet att en
skolnätsutredning skall göras under hösten 2020. I kommentarsfältet sägs att
utredningen görs som eget arbete.  Bildningsnämnden har 11.3.2020 § 17 och
20.4.2020 § 27 behandlat balanseirngsprogrammet.

 10.6.2020 § 37 tog bildningsnämnden del av en servicestrukturutredning för
småbarnspedagogiken, gjord av Vertikal Oy.  Då rapporten behandlades framhölls
i flera talturer att en motsvarande rapport borde beställas gällande
skolnätsutredningen.

Vertikal Oy har, efter att gjort småbarnspedagogikens rapport, en god insyn i
verksamhetsförhållandena i Pargas och det skulle därför vara motiverat att få
deras syn också på skolstrukturen. En offert har inbegärts. Enligt offerten skulle 7
dagar á 990 € behövas för utredningen, dvs utredningen skulle totalt kosta 6 930
€.  Tanken är i så fall att Vertikal Oy skulle ta fram ett basmaterial som sedan
skulle kompletteras med en egen rapport och egna slutsatser för den
svenskspråkiga och finskspråkiga utbildningens del och som skulle komplettera
småbarnspedagogikens servcieutredning.

 Ifall man går in för att samarbeta Vertikal Oy kring utredningen kommer arbetet
att något dra ut på tiden och sannolikt kommer arbetet då inte att i sin helhet
kunna bli fädigt till december 2020.

Förslag Bildningsnämnden beslutar att en basutredning beställs av Vertikal Oy och som
kompletteras med en egen rapport och slutledning.

Beslut Förslaget godkändes.



Delgivning Stadsstyrelsen, ekonomienheten

 __________________
Bildningsnämnden 11.11.2020 § 74

Beredare Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
Föredragande Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
 fornamn.efternamn@pargas.fi

Vertikal Oy har sammanställt ett rapportutkast som presenteras på mötet av
utredare Esko Sainio. Rapporten kommer i ett senare skede att överlåtas och
distribueras därefter till bildningsnämnden. Bildningsnämndens svenskspråkiga
och finskspråkiga sektioner tar del av innehållet 24.11.

 Därefter fortsätter utredningsarbetet som eget arbete. En helhetsrapport med
förslag till åtgärder torde vara klar  i februari-mars.

Förslag Bildningsnämnden tar del av informationen och diskuterar utkastet till
skolnätsutredning.

Beslut Förslaget godkändes.

 __________________

Bildningsnämnden 19.05.2021 § 48

Beredare Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
Föredragande Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
 fornamn.efternamn@pargas.fi

Arbetet med utredningen har fortsatt under våren. Fråga är om en utredning av
den grundläggande utbildningen, med fokus på framtiden och i vilken både
resursfördelningen och skolnätsstrukturen granskas. Utredningen är en del av det
ekonomiska balanseringsprogram som godkändes av stadsfullmäktige i maj 2020.
Bildningsnämnden höll en aftonskola kring arbetet 24.3, då bland annat
strukturen för utredningen presenterades och diskuterades .

Del A betsår av det basmaterial som hösten 2020 sammanställdes av företaget
Vertikal Oy och som presenterades för bildningsnämnden i november.  Materialet
innehåller  statistiska uppgifter om födelsetal, elevprognoser, kostnadsjämförelse
mellan skolorna i Pargas och med andra jämförbara orter och skolor i Finland.
Vertikals material baserar sig på elevprognosen som gjordes hösten 2020, på
Statistikcentralens befolkningsprognoser och på bokslutssiffrorna 2019.

Del B har gjorts av stadens bildningssektor och går mera in på konkreta
åtgärdsförslag. Rapporten innehåller en beskrivning av alla skolor, om elevantal,
personal, gruppindelningar och fastigheter. Därtill görs en kort framtidsanalys av
skolan ur ett 2-5 -årsperspektiv samt ett 10-års perspektiv. En



konsekvensbedömning görs ur tre infallsvinklar: verksamhetsmässig, samhällelig
och ekonomisk. I vissa fall ges förslag till alternativa åtgärder.

Avsnitten om de svenskspråkiga skolorna har sammanställts av utbildningschef
Ulrika Lundberg och avsnittet om de finskspråkiga skolorna av utbildningschef
Katriina Sulonen. Rektorerna har medverkat i processen. Samarbetet har också
varit aktivt med enheten för småbarnspedgaogik, som samtidigt gör en egen
utredning om servicestruktuen inom småbarnspedagogiken. Avsnittet om
ekonomin har sammanställts av ekonomienheten och avsnittet om
planläggningssituationen i Pargas kommunområde av planläggningsenheten.

Under våren har möten hållits med de flesta av skolornas Hem och
skola-föreningar, som också har levererat skriftliga synpunkter inför
utredningsarbetet.

Skolornas personalgrupper har erbjudits möjlighet att diskutera
utredningsarbetet. Några sådana möten har hållits.

 Vad gäller ekonomin behöver nogranna kalkyler  ännu göras. I rapporten ingår
endast en uppskattning av det ekonomiska utfallet i de fall alternativa åtgärder
föreslås. Nya uträkningar behöver göras efterhand som elevprognoserna
uppdateras.

 Beträffande skolfastigheterna kan konstateras att det paralellt har pågått ett
arbete kring stadens fastighetsmassa och en arbetsgrupp har tagit fram en
rapport som behandlades på stadsstyrelsens möte 26.4 och som går vidare till
stadsfullmäktige i maj.  Av den rapporten framgår detaljer kring stadens
fastighetsinnehav och ekonomin kring fastigheterna. De uppgifterna upprepas
inte i skolutredningen.

 För att få ytterligare synpunkter på arbetet behöver utredningen skickas på
remissrunda, för bland annat behandling i bildningsnämndens sektioner.

Kompletterande material Del A: Utredning av den grundläggande utbildningen , Vertikal Oy
Del B: Utrending av den grundläggande utbildningen - framtidsutsikter,
resursfördelning och skolnätsstruktur, Pargas stads bildningssektor
Elevprognos 2021-2022 till 2027-2028, april 2021
Elevupptagningsområden, svenskspråkig utbildning, bildningsnämndens
svenskspråkiga sektion
Bokslutssiffror för skolorna 2019

Förslag Bildningsnämnden tar del av utredningen om den grundläggande utbildningen i
Pargas och beslutar inbegära utlåtanden av bildningsnämndens svenskspråkiga
sektion, bildningsnämndens finskspråkiga sektion, områdesnämnderna, Hem och
skola-föreningarna och ungdomsfullmäktige,  senast 11.6.2021.

Beslut Förslaget godkändes enhälligt med ändringen att utlåtanden inbegärs senast
31.8.2021.

Delgivning Skolorna, bildningsnämnen svenskspråkiga och finskspråkiga sektion, skolornas



Hem och Skola föreningar, områdesnämnderna, ungdomsfullmäktige

 __________________

Korponämnden 21.06.2021 § 19

Beredare Ordförande Merja Fredriksson
Föredragande Ordförande Merja Fredriksson
 merja.fredriksson@luukku.com

 Nämnden diskuterar ärendet.

Förslag Korponämnden förenar sig med Hem och Skola i Korpo r.f. s utlåtande kring
skolnätsutredningen i Pargas stad.

 Korponämnden efterlyser också kraftigare åtgärder av staden för att
bostadsbristen inte skulle försvåra inflyttning till Korpo. Vi har en bra skola och
infrastruktur för flera invånare. Om man kommer att placera annan verksamhet
till skolbyggnaden måste den anpassas till skolanvändningen.  Om det finns
möjligheter att utvidga gymmet skulle det betjäna många invånare i Korpo och ha
stor betydelse i förbyggande vården.

Bilaga 1 Hem och skola i Korpo rf, skolnätsutredning

Beslut Förslaget godkändes.

Delgivning Bildningsnämnden

 __________________


